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ELŐLAP

Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének
7. számú

JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. augusztus 25-én, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Meghívott vendég: Horváth Erzsébet óvodavezető
Molnár Mária könyvelő
Turcsányiné Gál Zsuzsa könyvelő
Pálokné Busai Zsuzsanna könyvelő

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Napirend:

1. Közterületen történő szeszes ital fogyasztás szabályairól szóló rendelet elfogadása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

2. 2020. évi költségvetés módosítása és tájékoztató a 2020. évi költségvetés félévi 
felhasználásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester és könyvelő

3. Angyalvár Óvoda beszámolója 2019/2020. nevelési évről, tájékoztató az új nevelési évre 
történő felkészülésről
Előadó: Horváth Erzsébet óvodavezető

4. Egyebek
- Nógrádi Fiatalokért Egyesület névhasználatának engedélyezése
- Szociális tűzifa pályázathoz csatlakozás
- Közösségi együttélés szabályaival kapcsolatos rendeletalkotási lehetőség előkészítése
- Ivóvízközmű-vagyon térítésmentes átruházása
- Őszi vigalom előkészítése
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Hozott határozat: 72/2020.(VIII.25.) – 80/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Hozott rendelet volt: 13/2020.(VIII.26.) önkormányzati rendelet 2020. évi költségvetés 
módosításáról
14/2020.(VIII.26.) önkormányzati rendelet a közterületen történő szeszes ital fogyasztás 
szabályairól

Zárt ülés volt. Hozott határozat: 81/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének

7. számú
JEGYZŐKÖNYVE

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. augusztus 25-én, Nógrádon     
megtartott üléséről.

Ülés helye: Községháza Nógrád

Jelen vannak: Varga Richárd polgármester
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester
5 fő képviselő:  Gere Zsolt, Karcag Sándorné,  Kovács Ágnes, Piroska János, 

Szórágy Gyuláné
Árpásné Schlenk Judit jegyző
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető

Meghívott vendég: Horváth Erzsébet óvodavezető
Molnár Mária könyvelő
Turcsányiné Gál Zsuzsa könyvelő
Pálokné Busai Zsuzsanna könyvelő

Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket és a meghívott
vendégeket. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 18 óra 12 perckor
megnyitotta.
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Gere Zsolt és Piroska János képviselők
személyében. 
A javasolt személyeket kérdésre a testület 6 igennel és 1 tartózkodással elfogadta. 
A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat 
javasol megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok 
megtárgyalására. Kérte, hogy elsőként a 2. napirendet tárgyalja a testület. A javasolt napirendek 
megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.

Napirend:

2. 2020. évi költségvetés módosítása és tájékoztató a 2020. évi költségvetés félévi felhasználásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester és könyvelő

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Én úgy látom, hogy alapos tájékoztatást kaptunk a könyvelőktől, akik ülésünket megelőzően 
rendelkezésünkre álltak, és feltett kérdéseinket megválaszolták.

A napirenddel kapcsolatban kérdés, vélemény nem volt.

A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta a 13/2020.(VIII.26.) önkormányzati rendeletét a 2020. évi költségvetés módosításáról

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 
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A féléves teljesítéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem érkezett, a testület egyhangúlag, 7 igennel, 
0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a következő határozatot hozta:

72/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának a 2020. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről 
szóló tájékoztatót elfogadja.
Kéri a polgármestert, hogy a költségvetés végrehajtásáról folyamatosan 
gondoskodjon, szükség esetén tegyen javaslatot az átcsoportosításra. 

Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester

18 óra 16 perckor Molnár Mária, Turcsányiné Gál Zsuzsa és Pálokné Busai Zsuzsanna könyvelők 
elhagyták az üléstermet. 

Napirend előtt:

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Varga Richárd polgármester

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Piroska János képviselő:
Az iskolai pályázat lezárása folyamatban van?

Varga Richárd polgármester:
Igen. A nyári szabadságolások miatt halasztást kértünk az augusztus 25-i hiánypótlási határidő 
meghosszabbítására. Ma megérkezett a válasz erre vonatkozóan. Az új határidő szeptember 9. 

Kovács Ágnes képviselő:
Nem igazán érthető az, hogy a tető nincs leszigetelve.

Varga Richárd polgármester:
Egészen pontosan a födém nincsen leszigetelve. A szigetelőanyag ott van egy helyre deponálva, de 
nincs leterítve. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
A temető túlterjeszkedésével kapcsolatban én úgy gondolom, hogy elsősorban az önkormányzat legfőbb 
érdeke az, hogy rendbe legyen rakva az a területrész. A tartalékkeretből kellene vállalnunk ezt az 
összeget, döntsünk erről.

Varga Richárd polgármester:
Nem csak érdekünk, hanem kötelességünk is. Az érintett ingatlan tulajdonosaival volt egyeztető 
megbeszélésünk. Szükségesnek tartunk egy helyszíni bejárást a földmérővel. 

A temetői területrendezéssel kapcsolatban egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással
az alábbi határozat született:
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73/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának a temető területrendezésével kapcsolatos 
mindennemű költséget vállal.
Felkéri a polgármestert, hogy az ügy megoldása érdekében intézkedjen és a 
felmerült költségeket fizesse ki a tartalékkeret terhére, szükség esetén 
gondoskodjon annak átcsoportosításáról. 

Határidő: 2020. október 30.
Felelős: polgármester

Varga Richárd polgármester:
Amennyiben nincs más kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született:

74/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti:

58/2020.(VII.28.) 59/2020.(VII.28.) 60/2020.(VII.28.) 61/2020.(VII.28.)
62/2020.(VII.28.) 63/2020.(VII.28.) 64/2020.(VII.28.) 65/2020.(VII.28.)
66/2020.(VII.28.) 67/2020.(VII.28.) 68/2020.(VII.28.) 69/2020.(VII.28.)
70/2020.(VII.28.) 71/2020.(VII.28.)

A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

Napirend:

1. Közterületen történő szeszes ital fogyasztás szabályairól szóló rendelet elfogadása
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A képviselő testület az előző ülésen kezdeményezte ilyen tartalmú rendelet meghozatalát. Figyelembe 
vettem a jogszabályi hivatkozásokat a rendelet-tervezet megalkotásánál. Az önkormányzati 
rendezvények, családi rendezvények kivételt képeznek, hiszen nem szeretnénk gátolni azokat. A 
tervezetet véleményezésre bocsájtottuk, de vélemények nem érkeztek. 

Gere Zsolt képviselő:
Ez azt jelenti, hogy a családi rendezvényeket be kell jelenteni az önkormányzatnál?
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Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Itt pl. a lakodalmas menetre gondolok – bár ez már nem nagyon jellemző – ezeket javasolnám 
bejelenteni. 

Varga Richárd polgármester:
A szankcionálás hogyan történik majd?

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A szabálysértési törvény 200. §-a azt mondja ki, hogy ha önkormányzati rendelet szól arról, hogy 
közterületen tilos alkoholt fogyasztani és ezt a cselekmény elköveti valaki, akkor bárki feljelentést tehet 
szabálysértési hatóságnál. Január 1-től ez a Rétsági Rendőrkapitányság hatásköre, tehát nem az 
önkormányzat jár el ilyen esetekben. Az eljárás során bírság is kiszabható. 

A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta a 14/2020.(VIII.26.) önkormányzati rendeletét a közterületen történő szeszes ital 
fogyasztás szabályairól.

Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.

Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva. 

3. Angyalvár Óvoda beszámolója 2019/2020. nevelési évről, tájékoztató az új nevelési évre 
történő felkészülésről

Előadó: Horváth Erzsébet óvodavezető

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Gere Zsolt képviselő:
A beszámolóban szerepel, hogy szükséges lesz 3. csoport kialakítása. Ez mikortól várható?

Horváth Erzsébet óvodavezető:
A védőnő megküldte részemre azon gyerekek névsorát, akik a 2021/2022-es nevelési évben kezdik meg 
tankötelezettségüket. Jövő szeptemberben előreláthatólag 18 gyerek kezdi meg az első osztályt, és 26 
gyermek érkezik majd az óvodába. Nagyon sok az újonnan beköltöző család, ahol szintén vannak
óvodás korú gyerekek és előfordulhat, hogy így átlépjük a 60 fős létszámkeretet. E fölött nem vehetünk 
fel gyerekeket, vissza kell őket utasítani. Polgármester úr elmondta, hogy az önkormányzat próbál 
pályázatot benyújtani. 

Gere Zsolt képviselő:
Ha a mostani tornaszoba át lesz alakítva csoportszobává, az megoldás lehet?

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Az eszközrendszerhez hozzátartozik egy tornaterem megléte, tehát előbb-utóbb ki kell alakítani egy 
ilyen helyiséget. A pályázat szerint a mostani tornaterem lenne a harmadik csoportszoba és a meglévő 
épülethez lenne hozzáépítve egy tornaterem oly módon, hogy az összképet ne zavarja. A mosdót teljesen 
át kell építeni. A harmadik csoport létrejötte 3 óvónőt és 1 dajkát jelentene létszámban.

Varga Richárd polgármester:
A veszélyhelyzet ideje alatt hozott polgármesteri határozat lehetővé teszi még egy évig a jelenlegi 
létszámmal történő működését az óvodának. A Magyar Falu Programban megjelent tornaterem 
kialakításának lehetősége. Ez irányba tettünk lépéseket, a tervezővel helyszíni bejárást tartottunk. A 
leggazdaságosabb megoldásnak azt láttuk, hogy ha visszaalakul a jelenlegi tornaszoba csoportszobává. 
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A vizesblokkot szükséges átalakítani, de még mindig költséghatékonyabb, mint egy új csoportszobát 
építeni. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Az iskolai tornaterem használat átmenetileg sem megfelelő?

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Nem hiszem, hogy az óraszámokat figyelembe véve, beilleszthető lenne a foglalkozás. Délelőttönként
az iskola maximálisan kihasználja a tornatermet. 3-6 éves gyerekekről beszélünk, akiknek fel kell 
öltözniük, át kell sétálni az iskoláig, torna után leizzadva visszajönnek – nem tartom szerencsésnek ezt a 
megoldást. 

Kérdés hangzott el a bővítmény méretére, elhelyezkedésére vonatkozóan, melyre az óvodavezető és a 
polgármester adott választ.
Piroska János javaslatot tett egy sószoba kialakítására is. A javaslattal többen szimpatizáltak. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Véleményem szerint februárban, vagy márciusban térjünk erre a problémára vissza alternatívákkal, mire 
lesz pénzünk, megtervezve, hogy szeptemberben hogyan tud majd indulni az óvoda. Ha szeptemberben 
változás lesz, májusig kell döntést hozni. 

Piroska János képviselő:
Hamarosan újra itt a fűtési szezon, hogy állunk az óvoda fűtésének előkészítésével? Elő van-e készítve a
diósjenői önkormányzattal a szerződés az apríték beszerzésére? Megtörtént-e a kazán karbantartása? Ne 
hagyjunk semmit az utolsó percre, időben gondoskodjunk mindenről. A következő ülésen a 
polgármester adjon erről tájékoztatást.

Varga Richárd polgármester:
Most is tudok válaszolni. A szerződés elkészült, átküldtük Diósjenőre véleményezésre, de még nem 
küldték meg aláírva. A kazán állapota megfelelő, a fűtési feladatokat az önkormányzat alkalmazásában 
álló 4 órás alkalmazott fogja továbbra is ellátni. 

A polgármester válaszolt Piroska János képviselő a művelődés ház fűtésére vonatkozó kérdésére, noha 
az nem tartozott a tárgyhoz.

Kovács Ágnes képviselő:
Az óvoda alapító okiratában benne van, hogy SNI-s gyermekeket is fogad, kik tartoznak ide?

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Akiket a nevelés tanácsadó úgy javasol, hogy közösségben nevelhető.

Kovács Ágnes képviselő:
Az óvodának is ki kell dolgoznia intézkedési tervet a vírushelyzetre vonatkozóan?

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Nem. Az óvodák akkor is nyitva voltak, amikor az iskolák nem. Sok szabálynak nem tudunk eleget 
tenni, hiszen az 1,5m távolság alvásnál nem tartható 30 gyereknél. Szeretnénk úgy eljárni a 
továbbiakban, hogy a szülők az óvoda ajtajában adják át a gyerekeket, ne jöjjenek be az épületbe. Nagy 
terhet ró az óvodára a fertőtlenítőszerek beszerzése, hiszen nagyon sokra van szükség és nagyon drága. 

Gere Zsolt képviselő:
Felmerült az igény arra, hogy aki télen a fűtési feladatot látja el, nyáron karbantartóként legyen jelen az 
óvodában. Meg tudja ezt oldani az önkormányzat, van erre lehetőség?
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Varga Richárd polgármester:
Azt gondolom, hogy igen, be kell tervezni a jövő évi költségvetésbe.

A jegyző ezután megkérte az óvodavezetőt, hogy az óvodai játszótéri eszközök felülvizsgálatáról
tájékoztassa a képviselőket.

Horváth Erzsébet óvodavezető:
Miután megkaptuk a TÜV-papírokat, én azokat visszaküldtem a felülvizsgáló szervnek. Nem fogadták 
el. Be kell vizsgáltatni a játékokat és addig be kell zárni a játszóteret. A felülvizsgálatot megrendeltem, 
de nem tudom mikor tudnak kijönni hozzánk, nem tudtam őket ma elérni sem telefonon, sem e-mail-
ben. Valószínűleg kiszabnak egy kisebb büntetést is, hiszen annak ellenére használtuk a játékokat, hogy 
nem volt meg a használatbavételi engedélyünk. 
A másik vizsgálatunk az óvoda konyháját érintette. Itt százalékban mérik fel a konyha alkalmasságát, ez 
most a mi esetünkben 78%-ot jelent. Több kisebb-nagyobb hiányosságot jegyeztek fel, amelyeket minél 
előbb javítani szükséges. Ez többek között zománcozott edények cseréjére, hűtő cserére, új helyiségek 
kialakítására terjed ki. Szinte minden élelmiszert, alapanyagot külön-külön kell tárolni. A konyha 
tisztasága viszont kifogástalan, példaértékű, erre büszkék vagyunk! Amit még kifogásoltak, az a 
padlóburkolat. A lefolyók rozsdásak, problémás a szennyvízelvezető rendszer is. Ha ezeket orvosoljuk, 
akkor - mivel mindent ki kell pakolni a helyiségből, leszerelni a gépeket az áramforrásról – a gépeket
újra kell engedélyeztetni, üzembe helyeztetni stb. Az akkori testület sokat hezitált a padlózat cseréjén, 
de sajnos nem volt rá keret. A konyhában lévő fabútorokat is le kellene cserélni króm bútorokra.

Varga Richárd polgármester:
Itt jön sajnos az, hogy felújítás előtt ezek nem lettek megcsinálva. Akkor kellett volna még önerőt 
biztosítani, vagy hitelt felvenni, vagy bármi más megoldást találni, mert most ötszörös munka lesz 
mindez. A lefolyókat mindenképpen ki kell cserélni, helyre kell állítani a körülötte lévő burkolatot. 
Lehet, hogy ez elégséges lesz. Ne legyenek lejárt szavatosságú élelmiszerek. Cseréljük ki a bútorokat 
zománcozott edényeket. Azt gondolom, hogy ha legközelebb kapunk egy ellenőrzést és látják, hogy az 
előző állapothoz képest miket javítottunk, akkor ezt értékelni fogják. 
Kérem az óvodavezetőt, hogy a következő testületi ülésre állítson össze erre vonatkozóan egy 
intézkedési tervet. Adjon tájékoztatást arról is, hogy a szükséges eszközök beszerzése és a munkák 
elvégzése mennyibe kerül.

Az óvodavezető beszámolóját a testület két kitétellel egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0
tartózkodással elfogadta és az alábbi határozatot hozta:

75/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Angyalvár Óvoda 
beszámolóját 2019/2020. nevelési évről, tájékoztató az új nevelési évre történő 
felkészülésről elfogadja. Az óvoda működésével kapcsolatban az alábbiakat kéri az 
intézményvezetőtől:

A) A fertőzésveszély csökkentése érdekében tegye meg a szükséges intézkedéseket, 
melynek keretében a gyermekek óvodába érkezésekor az eddigi szigorú gyakorlat 
szerint járjon el. 

B) A NÉBIH konyhai ellenőrzésével kapcsolatban dolgozzon ki intézkedési tervet, 
vizsgálja meg, hogy a szükséges eszközök megvásárlása, munkák elvégzése 
belefér-e az óvoda költségvetésébe. Amennyiben igen, intézkedjen ezen 
hiányosságok pótlásáról. 

Határidő: azonnal és 2020. október 31
Felelős: intézményvezető
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A polgármester megköszönte az óvodavezetőnek a részvételt és a beszámolót. Horváth Erzsébet ezután 
19 óra 25 perckor távozott az ülésről.

4. Egyebek

- Nógrádi Fiatalokért Egyesület névhasználatának engedélyezése

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
A Nógrádi Fiatalokért Egyesület megkeresett bennünket azzal a szándékkal, hogy kéri a névhasználat
engedélyezését az önkormányzattól. A kiküldött alapszabályban olvasható a tevékenységük. 

Piroska János képviselő:
Én azt gondolom, hogy nem véletlen, hogy önkormányzatunk és a megyei önkormányzat is kikötötte a 
névhasználattal kapcsolatos engedély megadását. Nógrádszakáli Fiatalokért Egyesület lenne a megfelelő 
elnevezés véleményem szerint, mert ez a székhely. Ugyanúgy megvalósíthatná célkitűzéseit, nyílt 
szervezet, bárki csatlakozhat hozzájuk. Én személy szerint nem tartom fontosnak, hogy a Nógrád név ott
legyen a szervezet nevében. 

Szórágy Gyuláné képviselő:
Én pedig inkább azt javasolnám, hogy Nógrád Megyei Fiatalokért Egyesület legyen a szervezet 
hivatalos neve.

Gere Zsolt képviselő:
Én is ezt támogatom, hiszen nem községünket, hanem a megyét képviselik.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Telefonon beszéltem a kérelmezővel, aki elmondta, hogy a szervezet bejegyzése érdekében nyújtottak 
be iratokat – a cégbírósághoz, ha jól tudom, és 30 napot kapott a hiánypótlásra. Ha most nem születik 
számára pozitív döntés, nem tudja benyújtani a hiánypótlást, akkor valószínűleg ez az egész kútba esik 
és elölről kell kezdenie mindent. Nagy gondot okozna, ha hozzájárulnánk a névhasználathoz?

Karcag Sándorné képviselő:
Igen, mert azt hiszik, hogy a község fiataljairól van szó. Félreérthető.

A jegyző ezután ismertette a névhasználattal kapcsolatos 3/2007.(III.14.) számú önkormányzati rendelet
7.§-át, hogy milyen esetekben lehet megtagadni a návhasználatot

A testület a kérelmet 0 igennel, 6 ellenszavazattal és 1 tartózkodással elutasította és az alábbi határozatot
hozta:

76/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő testülete nem támogatja az Oláh 
Gergő által benyújtott kérelmet, melyben a Nógrádszakál, Petőfi u. 18. szám 
alatti székhelyű Nógrádi Fiatalokért Egyesület névhasználatának engedélyezését 
kéri. A képviselők véleménye szerint az elnevezés félreérthető, mert nem 
Nógrád községben működő szervezetről van szó, hanem ebben az esetben 
inkább a megyei jelleg kerülne előtérbe. 
A képviselő testület javasolja, hogy a szervezet neve Nógrád Megyei Fiatalokért 
Egyesület legyen, ilyen formában támogatja a névhasználatot. 
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A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a kérelmezőnek küldje 
meg. 

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

- Szociális tűzifa pályázathoz csatlakozás

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Varga Richárd polgármester:
Ez a pályázat minden évben sikeres volt, ezért mindenképpen támogatható idén is. Minimális önerőre 
van szükség a pályázat benyújtásához. 

Karcag Sándorné képviselő:
Ha lenne az önkormányzatnak annyi pénze, hogy hasítva kapják meg a jogosultak a fát, az nagyon nagy 
könnyebbség lenne. Sokaknak gondja van ezzel. 

Varga Richárd polgármester:
Kérem, aki egyetért a szociális tűzifa pályázathoz történő csatlakozással, kézfelemeléssel jelezze! A 
hasításról most még nem tudok információt adni. 

A javaslatot a testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta:

77/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatási igényt kíván 
benyújtani a Magyarország 2020. évi központi költségvetésről szóló 2019. évi 
LXXI. törvény (a továbbiakban: költségvetési törvény) 3. melléklet I. 8. pont 
szerint. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához 
kapcsolódó támogatása jogcím szerinti szociális tűzifa vásárlására. 
Az önkormányzat 102 m3 keménylombos tűzifa megvásárlására pályázik. 
A szükséges önrészt, 129.540 Ft-ot és szállítási költséget a 2020. évi költségvetés 
települési támogatásra tervezett összegéből biztosítja az önkormányzat, és egyben 
kijelenti, hogy a szociális tűzifában részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen. 
Felkéri továbbá a jegyzőt, hogy a szociális tűzifával kapcsolatos rendelettervezet 
elkészítéséről gondoskodjon, és terjessze a testület elé.
Felkéri továbbá a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, 
és arról a testületnek számoljon be. 

Határidő: 2020.08.31. értelemszerű és folyamatos
Felelős: polgármester és jegyző 
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- Ivóvízközmű-vagyon térítésmentes átruházása

Írásbeli előterjesztés csatolva.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Előzetesen szeretném megjegyezni, hogy ez az átruházás csak az ivóvízvezetékekre vonatkozik. Ha 
átadjuk a DMRV Zrt-nek ezt a vagyont, akkor remélhetőleg a pénzügyi elszámolások is 
leegyszerűsödnek ez által. Eddig a rekonstrukciós munkákat kiszámlázták nekünk, mi pedig bérleti 
díjként visszaszámláztuk.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

78/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az ivóvízközmű vagyon átruházásáról szóló szerződést az 
előterjesztésnek megfelelő tartalommal kösse meg és az ivóvízközmű-vagyon 
átadásáról intézkedjen. 

Határidő: 2020. október 31.
Felelős: polgármester 

- Közösségi együttélés szabályaival kapcsolatos rendeletalkotási lehetőség előkészítése

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Tájékozódtam, hogy ez hogyan működik a környező településeken. A Rétsági járásban 25 település van, 
ebbő18 településen nem szabályozzák a zajkibocsátással járó tevékenység végzését, tehát semmiféle 
szankció nincsen. Az én véleményem az, hogy rendeletalkotás helyett, - ha kialakítható egy közös 
álláspont, amit a testület elfogad, - inkább egy ajánlással éljünk a lakosság felé. 

A jegyző ezután összegzi négy környékbeli település szabályozásait és ezt ismerteti a testülettel.

Karcag Sándorné képviselő:
Szerintem nincs szükség rendeletre, elég egy javaslat. Aki hozzám fordult ez ügyben, az a vasárnapi 
fűnyírásra gondolt elsősorban, tehát, azt, ha lehetne mellőzze a lakosság. 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Milyen jellegű legyen a felhívás, általános jellegű, időpontokra korlátozódjon, vagy csak vasárnapra 
vonatkozzon?

A jelenlévők csak a vasárnapi napra és ünnepnapra korlátozná a zajos tevékenységek végzését.

Ezután közösen megfogalmazásra került a határozat szövege.

A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:

79/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem kíván a közösségi 
együttélés alapvető szabályairól rendeletet alkotni és ez által nem kívánja 
szankcionálni a zajkeltő tevékenységet, illetve zajos munkát végzőket. 
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Felhívja azonban Nógrád község lakosságának és ingatlantulajdonosainak 
figyelmét, hogy vasárnap és ünnepnapokon, ha lehet, senki ne folytasson zajos 
tevékenységet, ne végezzen zajjal járó munkát. Ezt szomszédai és környezete 
nyugalmának érdekében lehetőség szerint kerülje. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot minden házhoz juttassa el. 

Határidő: 2020. szeptember 15.
Felelős: polgármester 

- Őszi vigalom előkészítése

Varga Richárd polgármester:
Én a rendezvénnyel kapcsolatban a bál megtartását nem javaslom, hiszen zárt térben sok ember gyűlne 
össze, ez veszélyes és 200 fő fölött tilos is. 

Karcag Sándorné képviselő:
Mindenképpen át kell gondolni, hiszen most a fertőtlenítésre is nagy figyelmet kell fordítani, ami 
viszont plusz kiadást jelent. Magát a felvonulást is veszélyesnek gondolom a vírushelyzet miatt, a 
kocsikon szorosan egymás mellett ülnek az emberek. Azt nem tudjuk kikötni, hogy csak nógrádi 
lakosok vonuljanak fel. A bál megtartását én sem támogatom.

Varga Richárd polgármester:
Az anyagi részét illetően azt tudom mondani, hogy amit pályázatokon kaptunk rendezvények 
megtartására, azt fel tudjuk használni.

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Én azt gondolom, hogy van igény a felvonulás megtartására, szerintem a megfelelő biztonsági előírások 
betartásával legyen megtartva. A bál megrendezését zárt térben nem javaslom, viszont 
gondolkodhatnánk utcabálban akár.

Kovács Ágnes képviselő:
Én a Margitkával értek egyet. Egy szüreti felvonulás tömeg, nem zárható ki, hogy más településekről ne 
jöjjenek felvonulók. A bált sem javaslom, még szabadtéren sem.

Gere Zsolt képviselő:
Szerintem próbálkozzunk meg vele, biztosra nem lehet menni. Legyen felvonulás, utcabál és másnap 
vigalom is.

Varga Richárd polgármester:
A korábbi években a bál volt a csalogató a felvonulók részére, hiszen megkapta a karszalagját és ingyen 
mulatott a bálba. Most nem lesz bál, szerintem ezzel le fogjuk redukálni a résztvevők számát. Másfelől 
pedig mitől félünk? Megbetegedett valaki Nógrádon az első hullámban? Nem betegedett meg senki. 

Kovács Ágnes képviselő:
Nem, de vigyáztunk is azért!

Varga Richárd polgármester:
Egy szabadtéri rendezvényt nem merünk megcsinálni?! Akkor ne csináljuk!

Kovács Ágnes képviselő:
Próbáljuk úgy megoldani, hogy figyeljünk a biztonságra!
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Karcag Sándorné képviselő:
Fel lehet úgy is fogni, hogy aki fél a vírustól nem megy a rendezvényre, aki nem fél, az elmegy. Azt is 
el kell dönteni, hogy a felvonulókat hol fogjuk megvendégelni, zárt helyen, vagy szabadtéren.

Varga Richárd polgármester:
Támogatom, hogy legalább egy egynapos rendezvény legyen. A bált és a felvonulást hagyjuk el. 

Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester:
Szerintem viszont pont a bálnak és a felvonulásnak van hagyománya.

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
Összegezve tehát legyen felvonulás és utcabál szombaton, az őszi vigalom pedig vasárnap a 
szokásosnak megfelelően.

A testület a rendezvény részleteit még egyeztette, kitérve a létszámra a felvonulók, fúvószenekar
megvendégelésére, a bállal kapcsolatos feladatokra, a vasárnapi ebédre, fellépőkre, műsorra. 
A polgármester javaslatot tett egy előzetes egyeztető megbeszélésre, melyre a civil szervezeteket várja.

A testület a rendezvénnyel kapcsolatban egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással
az alábbi határozatot hozta:

80/2020.(VIII.25.) képviselő-testületi határozat

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Őszi vigalommal 
kapcsolatban úgy döntött, hogy a rendezvény az eddigi évek gyakorlatának 
megfelelően legyen megtartva azzal a különbséggel, hogy zárt helyen bál ne 
kerüljön megrendezésre, hanem helyette utcabál legyen.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a rendezvénnyel kapcsolatban a civil 
szervezetek bevonásával tartson előkészítő egyeztetést. 

Határidő: .értelemszerű
Felelős: polgármester

Varga Richárd polgármester:
Tájékoztatom a képviselő testületet, hogy a mai napon részt vettem a hulladékkezelő társulás ülésén, 
ahol szóba került a Zöld Híd B.I.G.G Kft üzletrész eladás is. Mivel az önkormányzatnak van vagyona a 
Kft-ben, kérem, hogy ezt zárt ülésen tárgyaljuk. 

A zárt ülésen való tárgyalással a képviselők egyhangúlag egyetértettek és a képviselő testület 20 óra 25 
perctől zárt ülésen folytatta munkáját.

k.m.f.

Varga Richárd Árpásné Schlenk Judit
polgármester jegyző

Gere Zsolt Piroska János
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő


